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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2014/15:459 Utvärdering av vindkraften

Regeringen har presenterat en proposition med förslag om att Sverige ska 
finansiera produktion av 30 terawattimmar ny förnybar el till år 2020 jämfört 
med 2002. 

En övervägande del av den förnybara el som produceras i dag är vindkraft. År 
2014 producerade Sverige cirka elva terawattimmar vindkraft. För att nå upp 
till de nivåer som presenterats i propositioner skulle det krävas en kraftig 
utbyggnad av vindkraften.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga: 

Avser statsrådet Ibrahim Baylan att ta initiativ till en utvärdering av 
kostnaderna och samhällsnyttan av den utbyggnad av vindkraften som krävs för 
att nå produktionsmålet år 2020? 

………………………………………
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